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PPrroottookkóółł    zz  KKoommiissjjii  RRoozzwwoojjuu  ii  PPoolliittyykkii  PPrrzzeessttrrzzeennnneejj   

zz  ddnniiaa  2244  lliissttooppaaddaa  22002200  rr..   

posiedzenie zdalne  

   

• Prowadzący obrady: Przewodnicząca Komisji  - Patrycja Juszczyk  

• Porządek Komisji zgodny z planem pracy  

1. Rewitalizacja terenów po byłej KWK Saturn – dotychczasowe działania miasta i plany na przyszłość.  

2. Plan pracy komisji na 2021 rok  

3. Opiniowanie materiałów sesyjnych Rady Miejskiej w Czeladzi  

4. Sprawy różne  

• Czas trwania posiedzenia  od 15.20  do 17.00 

• Frekwencja Radnych: zgodnie z lista obecności Obecnych     9z 9,  

• Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec  

• Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk  

• Małgorzata Skiba – Naczelnik wydziału Rozwoju Miasta i Funduszy Zewnętrznych  

• Anna Młodecka – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

• Ilona Mrozowska – MZGK  

• Janina Wcisło  

 

Przebieg obrad:  

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – wita wszystkich przedstawię temat posiedzenia komisji:  

Rewitalizacja terenów po byłej KWK Saturn – dotychczasowe działania miasta i plany na przyszłość. 

Następnie plan pracy komisji na 2021 rok, opiniowanie materiałów sesyjnych,  oraz sprawy różne.  

Materiały dot. KWK Saturn zostały opracowane bardzo czytelnie, chciałam bardzo podziękować za 

opracowanie tego materiału  czyta się go  

z wielkim zainteresowaniem, można go wykorzystać do publikacji. 

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec to opracowanie może być w formie książeczki materiał jest 

znakomicie przygotowany.  

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk - oddaje głos pani naczelnik.  

Ad 1 Rewitalizacja terenów po byłej KWK Saturn – dotychczasowe działania miasta i plany na przyszłość.  

Małgorzata Skiba – bardzo dziękuje za pochwały, chciałam również bardzo podziękować  pani naczelnik 

Młodeckiej, która ma również wkład  w ten materiał,  MOPS Galeria Elektrownia również ma wkład w ten 

stworzony materiał. Prawie wszystko co mogliśmy zebrać, to jest naprawdę skrót,  kiedy KWK Saturn  została 
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przekazana do miasta  w 2003 roku  od Spółki Restrukturyzacji Kopalń  w zamian za zobowiązania 

podatkowe spółki . Sama kopalnia, ani obiekty znajdujące się nie są wpisane do rejestru zabytków. 

Obiekty są w ewidencji zabytków są w gminnej ewidencji i są chronione planem miejscowym. Od 

momentu przejęcia terenu kopalni  przez gminę ten teren i te obiekty stały się przedmiotem 

licznych prac studenckich, dyplomowych , projektanckich . Różne kierunki zagospodarowania tego 

obszaru zgodne z planem miejscowym z przeznaczeniem na  różne  usługi  tez pomysł parku . Część 

tych opracowań została wykorzystana w naszej dalszej pracy . Trudnością w tym terenie są koszty 

adaptacji, rewitalizacji tych obiektów, które były i są zrobione . Te, które są w bardzo złym stanie. 

Możliwością, która pojawiła się, żeby coś zrobić z obiektami na kopalni to były środki unijne  

poprzednia perspektywa  72.13 , kiedy w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego  zapisano 

rewitalizacja terenów obszarów przemysłowych. Wtedy, była decyzja, żeby starać się o środki na 

rewitalizację budynku elektrowni. Mieliśmy wówczas gotowy projekt co prawda nie ten projekt 

później został wykorzystany przy samej rewitalizacji,  natomiast był gotowy projekt na rewitalizacje 

tego obiektu i mogliśmy wystartować w tym konkursie o pozyskanie środków z unii europejskiej. 

Ten konkurs wygraliśmy  w 2011 roku została zawarta umowa z Marszałkiem  Województwa to było 

wtedy ponad 10 mln zł na budynek elektrowni  . Budynek został zrealizowany w tym czasie uzyskał 

nawet nagrodę Modernizacja Roku, nagrodę Marszałka . W ramach obiektu można było tylko zrobić 

teren wokół terenu przylegającego. Jeżeli Galeria miała prężnie działać potrzebna nam była 

również infrastruktura wokół to szukaliśmy środków, aby zrobić teren wokół. W ramach tamtej 

perspektywy pojawił się  kolejny konkurs  na infrastrukturę około turystyczną, wtedy też 

wykorzystaliśmy tą szansę. Wygraliśmy ten konkurs uzyskaliśmy środki na budowę drogi 

wewnętrznej, na budowę tych dużych parkingów, parku tematycznego zrobiliśmy, wtedy tez 

infrastrukturę podziemną, odwodnienie, oświetlenie . Środki  się wtedy skończyły przygotowywana 

była kolejna perspektywa  związana z rewitalizacją, przygotowaliśmy wtedy dwa projekty na 

Centrum Usług Społecznościowych, oraz projekt pod działalność małych i średnich  

przedsiębiorców. Wraz z budową ulicy Schajblera. Oba projekty zostały wybrane do 

dofinansowania. Zmieniły się troszkę zasady konkursu i nie obejmował on wtedy budowy ulicy 

Schajblera szukaliśmy środków  na budowę drogi i to nam się udało. Urząd Marszałkowski ogłosił 

kolejny konkurs, który nie był planowany na budowę dróg gminnych i tutaj były wytypowane 

powiaty, które mogły wziąć udział w konkursie. Złożyliśmy wniosek  

i wygraliśmy oba konkursy. Czwarte zadanie, którego też się nie spodziewaliśmy to, infrastruktura 
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kultury i modernizacja Cechowni. To jedyny konkurs do którego można było się wpisać z tym 

obiektem. Przygotowana została dokumentacja projektowa , wniosek złożony. Konkurencja w tym 

konkursie była ogromna, ale udało się. Musiał być opracowany gminny program rewitalizacji, 

opracowana strategia.  Dostaliśmy  10% więcej dofinansowania niż otrzymalibyśmy  

z dofinansowania z budżetu państwa.  To odnośnie samych funduszy, w materiale przedstawiliśmy 

tez  inne obiekty, które były własnością Kopalni, teraz są w rękach prywatnych. Nie będę już więcej 

czytać państwo macie to wszystko w materiałach łącznie z parkami. Powiem jeszcze o inwestycjach, 

które w tej chwili są realizowane, zostały nam jeszcze obiekty na, które musimy znaleźć środki 

zewnętrzne. To jest budynek Szybu  2 unikatowy na skalę europejską,  nie ma zgody konserwatora 

zabytków na wyburzenie tego obiektu i żadnego innego obiektu musimy szukać  środków na 

realizacje tych obiektów. W tym roku one częściowo zostały zabezpieczone, przede wszystkim 

kominy, które się przechylają  to na razie działania doraźne.  Jeszcze jeden obiekt pokopalniany, 

który również wymaga podjęcia działań to Dom Ludowy. Chcielibyśmy znaleźć  jakieś środki  

zewnętrze na realizację tego obiektu. Mamy gotową dokumentację projektową na budynek 

Warsztatów Mechanicznych z  przeznaczeniem na basen kryty dla mieszkańców. W tej chwili 

staramy się już gdzieś zgłaszać  to takie próby pokazania tego co mamy . Próbujemy też w ramach 

funduszy cowidowych zgłosić ten obiekt. Te wnioski były składane do końca września do dzisiaj nie 

ma jeszcze rozstrzygnięcia.  

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – bardzo dziękuje za szczegółowe zreferowanie materiału. Czy 

państwo macie pytania ?  

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec  – w tej kadencji zastanawialiśmy się nad podziałem tego  

terenu na społeczną i  komercyjną, ta część społeczna już jest zagospodarowana na tą drugą część 

po kopalnianą chcielibyśmy szukać inwestorów prywatnych na działalność komercyjną np. 

wybudowana Biedronka jest na terenach po kopalnianych, Szyb będziemy musieli sami 

zagospodarować będziemy musieli znaleźć środki na remont. Ciągle jeszcze rozpatrujemy 

zagospodarowanie Domu Ludowego chcemy, żeby nadal służył społeczeństwu i w takim celu 

poszukiwalibyśmy partnera.  

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – bardzo dziękujemy, za wszystkie słowa wyjaśniające i kierunki 

działania na przyszłość.  

Irena Owczarz – gratuluje pani burmistrz pani naczelnik za tą prace i dziękuję bo mieszkam  

w cudownym miejscu.  
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Wojciech Maćkowski – zgadzam się, że nasze dziedzictwo musi zostać podtrzymane jest dobrą 

rzeczą, że mamy zachowane kompleksy po górnicze jest już przygotowany rodzaj koncepcji 

funkcjonowania tych obiektów po zakończeniu rewitalizacji wiemy wszyscy, ze muzea starego typu 

są już mniej odwiedzane musi to być muzeum nowego typu multimedialnego, aby przyciągało ludzi 

nie tylko z Czeladzi, Elektrownia działa już kilka lat po rewitalizacji i nie jest to miejsce, że ściąga 

wiele osób z innych miast. Czy ta nowa placówka ma być połączone z Muzeum Saturn? Ja bym 

prosił o przygotowanie w najbliższym czasie jakiejś mapy kierunku tego rozwoju  

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec  – wszystkie uwagi bardzo słuszne, my na temat koncepcji 

dyskutujemy od kilku miesięcy, odbyły się spotkania, żeby wypracować ten wkład naszą intencją  

jest, żeby to było żywe interaktywne muzeum mamy wyobrażenie jak to będzie wyglądało będzie 

konkurs, żeby zgłaszali się. Nie będzie problemu z przygotowaniem mapy na następne posiedzenie 

komisji, ale koncepcje to już po ogłoszeniu przez pryzmat całego miasta.   

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk -  jakie to będą  środki na wyposażenie głównej wystawy 

muzealnej ?  

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – trudne pytanie z pierwszych informacji  wysokość od 5 – 10 

mln zł. jakąś kwotę musimy określić w naszym konkursie niezbędna kwota może 8 mln. zł Kwota 

wysoka, ale jak to ma być muzeum wyjątkowe to musi to kosztować.  

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – ta kwota mnie nie dziwi bo to faktyczne są wysokie kwoty, ale 

oczekiwania są dzisiaj zupełnie inne. Czy temat możemy zamknąć?. Kolejny punkt plan pracy 

komisji na 2021 rok. Jest do wglądu  tylko jedyna pani naczelnik  Skiba wprowadziła swoje poprawki 

bardzo dziękuje.   

Ad 2 Plan pracy komisji na 2021 rok  

RAMOWY PLAN PRACY KOMISJI ROZWOJU I POLITYKI PRZESTRZENNEJ RADY MIEJSKIEJ W 
CZELADZI NA 2021 ROK 

 
LP. MIESIĄC  TEMATYKA POSIEDZENIA KOMISJI RADY MIEJSKIEJ 
1 Styczeń 1.Opiniowanie materiałów sesyjnych Rady Miejskiej w Czeladzi 

2.Sprawy bieżące 
2 Luty 1.Realizacja zadań związanych z utrzymaniem zieleni w mieście zgodnie z 

Ustawą o ochronie przyrody.  
2.Opiniowanie materiałów sesyjnych Rady Miejskiej w Czeladzi 
3.Sprawy bieżące 

3 Marzec 1.Analiza stanu gospodarki odpadami za 2020 rok 
2.Opiniowanie materiałów sesyjnych Rady Miejskiej w Czeladzi 
3.Sprawy bieżące 
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4 Kwiecień 1.Ocena realizacji prowadzonej w mieście „Akcja Zima” za sezon 2020/2021 
wraz z oceną stanu technicznego nawierzchni dróg gminnych i powiatowych i 
przedstawienia szczegółowego planu remontów na rok 2021 (w tym planowane 
wspólne inwestycje drogowe z Powiatem Będzińskim).  
2.Opiniowanie materiałów sesyjnych Rady Miejskiej w Czeladzi 
3.Sprawy bieżące 

5 Maj 1.Realizacja działań gminy w zakresie ograniczenia niskiej emisji w świetle 
zapisów Uchwały antysmogowej woj. śląskiego. 
2.Opiniowanie materiałów sesyjnych Rady Miejskiej w Czeladzi 
3.Sprawy bieżące 

6 Czerwiec 1.Opiniowanie materiałów sesyjnych Rady Miejskiej w Czeladzi 
2.Sprawy bieżące 

7 Lipiec przerwa wakacyjna 
8 Sierpień 
 9 Wrzesień 1.Informacja Burmistrza Miasta Czeladź dotycząca kluczowych    inwestycji 

realizowanych przez gminę Czeladź w 2021 roku. Plany inwestycyjne do roku 
2023. 
2.Opiniowanie materiałów sesyjnych Rady Miejskiej w Czeladzi 
3.Sprawy bieżące  

10 Październik 1.Projekty unijne i dofinansowane ze środków zewnętrznych – efekty projektów 
zakończonych, funkcjonowanie projektów w trakcie realizacji, plany na 
przyszłość w tym dot. Nowej perspektywy finansowej UE i innych dostępnych 
środków dotacyjnych. 
2.Gospodarowanie gminnymi zasobami mieszkaniowymi – ocena za rok 2021 
oraz plany na rok 2022.  
3.Opiniowanie materiałów sesyjnych Rady Miejskiej w Czeladzi 
4.Sprawy bieżące  

11 Listopad 1.Rewitalizacja terenów byłej KWK Saturn – dotychczasowe działania miasta. 
2.Plan pracy komisji na 2022 r. 
3.Opiniowanie materiałów sesyjnych Rady Miejskiej w Czeladzi 
4.Sprawy bieżące 

12 Grudzień 1.Ocena realizacji wniosków komisji zgłaszanych w roku 2021. 
2.Opiniowanie materiałów sesyjnych Rady Miejskiej w Czeladzi 
3.Sprawy bieżące  

 

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – kolejny punkt  

Ad 3 Opiniowanie materiałów sesyjnych Rady Miejskiej w Czeladzi  

Projekt Nr 147 
w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonych jako część działki nr 30/9 oraz 
część działki nr 22/7 arkusz mapy nr 41, w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz 
dotychczasowych dzierżawców. 
Wynik głosowania:  

Głosów „ZZaa”- 9 
Głosów „PPrrzzeecciiww” –0 
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Głosów „WWssttrrzzyymmuujjąąccyycchh  ssiięę” - 0 
Obecnych na posiedzeniu –  9 
 

Projekt Nr 148 
w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonych jako część działki nr 103/3 
arkusz mapy 55 , część działki nr 70/47, działkę nr 70/43, działkę nr 70//45 arkusz mapy nr 57, w 
dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowych dzierżawców. 
Wynik głosowania:  

Głosów „ZZaa”- 9 
Głosów „PPrrzzeecciiww” –0 
Głosów „WWssttrrzzyymmuujjąąccyycchh  ssiięę” - 0 
Obecnych na posiedzeniu –  9 

 
Projekt Nr 149 
w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonych jako część działki nr 2/121 
arkusz mapy 11, część działki nr 56/15 arkusz mapy nr 4, część działki nr 79/3 arkusz mapy nr 6, 
część działki nr 1/3 arkusz mapy nr 51, część działek nr 163/1 i nr 164/1 arkusz mapy 4, w 
dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowych dzierżawców 
Wynik głosowania:  

Głosów „ZZaa”- 9 
Głosów „PPrrzzeecciiww” –0 
Głosów „WWssttrrzzyymmuujjąąccyycchh  ssiięę” - 0 
Obecnych na posiedzeniu –  9 

 
Projekt Nr 150 
w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonych jako działka nr 6 arkusz mapy 
28, część działki nr 198 arkusz mapy nr 21, część działki nr 130/1 arkusz mapy nr 24, część działki nr 
65/4 arkusz mapy 59, część działki nr 39/25 arkusz mapy nr 42, część działki nr 4/82 arkusz mapy 
nr 31, w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowych dzierżawców. 
Wynik głosowania:  

Głosów „ZZaa”- 9 
Głosów „PPrrzzeecciiww” –0 
Głosów „WWssttrrzzyymmuujjąąccyycchh  ssiięę” - 0 
Obecnych na posiedzeniu –  9 

 
 
Projekt Nr 151 
w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonych jako działka nr 55/8, działka 
nr 55/16, działka nr 55/13, działka nr 55/18 oraz część działki nr 54/11 arkusz mapy 13, część 
działki nr 56/8 arkusz mapy nr 42, działka nr 37 oraz działka nr 38 arkusz mapy nr 57, część działki 
nr 24/1 arkusz mapy nr 43, w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowych 
dzierżawców. 
Wynik głosowania:  

Głosów „ZZaa”- 9 
Głosów „PPrrzzeecciiww” –0 
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Głosów „WWssttrrzzyymmuujjąąccyycchh  ssiięę” - 0 
Obecnych na posiedzeniu –  9 

Projekt Nr 152 
w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonych jako część działki nr 163/268 
arkusz mapy nr 24, w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowych 
dzierżawców. 
Wynik głosowania:  

Głosów „ZZaa”- 9 
Głosów „PPrrzzeecciiww” –0 
Głosów „WWssttrrzzyymmuujjąąccyycchh  ssiięę” - 0 
Obecnych na posiedzeniu –  9 

 
Projekt Nr 153 
w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonych jako część działki nr 67/24 
arkusz mapy 57, część działki nr 99/16 arkusz mapy nr 56, część działki nr 31/30 arkusz mapy nr 31, 
część działki nr 68, część działki nr 73/3 arkusz mapy 6, część działki nr 105 arkusz mapy nr 56, 
część działki nr 99/2 arkusz mapy nr 3, część działki nr 82/2 arkusz mapy nr 15, w dzierżawę w 
drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowych dzierżawców. 
Wynik głosowania:  

Głosów „ZZaa”- 9 
Głosów „PPrrzzeecciiww” –0 
Głosów „WWssttrrzzyymmuujjąąccyycchh  ssiięę” - 0 
Obecnych na posiedzeniu –  9 

 
Projekt Nr 154 
w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonych jako część działki nr 32/14 
arkusz mapy nr 41, część działki nr 91/4 arkusz mapy nr 15, część działki nr 30/9 arkusz mapy nr 
41, część działki nr 265/28 arkusz mapy nr 32, część działki nr 26/16 arkusz mapy nr 47, w 
dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowych dzierżawców. 
Wynik głosowania:  

Głosów „ZZaa”- 9 
Głosów „PPrrzzeecciiww” –0 
Głosów „WWssttrrzzyymmuujjąąccyycchh  ssiięę” - 0 
Obecnych na posiedzeniu –  9 

 
 
Projekt Nr 155 
w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonych jako część działki nr 104/20 
arkusz mapy nr 13, w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowych 
dzierżawców. 
Wynik głosowania:  

Głosów „ZZaa”- 9 
Głosów „PPrrzzeecciiww” –0 
Głosów „WWssttrrzzyymmuujjąąccyycchh  ssiięę” - 0 
Obecnych na posiedzeniu –  9 
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Projekt Nr 156 
w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonej jako działka nr 130/2 arkusz 
mapy nr 56, w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowego dzierżawcy. 
Wynik głosowania:  

Głosów „ZZaa”- 9 
Głosów „PPrrzzeecciiww” –0 
Głosów „WWssttrrzzyymmuujjąąccyycchh  ssiięę” - 0 
Obecnych na posiedzeniu –  9 

 
Projekt Nr 157 
w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonej jako część działki nr 30/9 
arkusz mapy nr 41, w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowego dzierżawcy 
Wynik głosowania:  

Głosów „ZZaa”- 9 
Głosów „PPrrzzeecciiww” –0 
Głosów „WWssttrrzzyymmuujjąąccyycchh  ssiięę” - 0 
Obecnych na posiedzeniu –  9 

 
Projekt Nr 162 
w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonej jako część działki nr 103/3 
arkusz mapy 55 , w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowego dzierżawcy. 
Wynik głosowania:  

Głosów „ZZaa”- 9 
Głosów „PPrrzzeecciiww” –0 
Głosów „WWssttrrzzyymmuujjąąccyycchh  ssiięę” - 0 
Obecnych na posiedzeniu –  9 

 
Projekt Nr 163 
w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonej jako część działki nr 25 arkusz 
mapy nr 20, w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowego dzierżawcy. 
Wynik głosowania:  

Głosów „ZZaa”- 9 
Głosów „PPrrzzeecciiww” –0 
Głosów „WWssttrrzzyymmuujjąąccyycchh  ssiięę” - 0 
Obecnych na posiedzeniu –  9 

 
Projekt Nr 158 
w sprawie: szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości na terenie gminy Czeladź i zagospodarowania tych 
odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi 
Małgorzata Skiba – dwa projekty one wcześniej zostały uchylone przez nadzór w tej chwili 
uszczegółowienie regulaminu. Uporządkowane muszą być sprawy związane z nazewnictwem oraz 



DU-RM.0012.58.2020 

9/11 

rodzajem frakcji odbieranych odpadów, rodzajem i kolorem pojemników na odpady, 
częstotliwością odbioru odpadów, zasadami gromadzenia odpadów, itp. Nowelizacja ustawy 
o utrzymaniu czystości i porządku w gminach doprecyzowuje rodzaje odpadów jakie muszą być 
zbierane w Punkcie Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych. 
Irena Owczarz – jest zapis  wprowadzania psa na place zabaw, czy do piaskownicy,  czy nie 
powinno być zakazu.  
Małgorzata Skiba -  zakaz był w poprzednim regulaminie, ale nadzór nam to wytknął nie może być 
zakazów tylko sposoby postępowania.   
Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec -  zakaz może być na tych placach zabaw,  natomiast w tym 
regulamin  nie możemy tego wpisać.  
 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZZaa”- 9 
Głosów „PPrrzzeecciiww” –0  
Głosów „WWssttrrzzyymmuujjąąccyycchh  ssiięę” - 0 
Obecnych na posiedzeniu –  9 

 
Projekt Nr 159 
w sprawie: przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Czeladź. 
Wynik głosowania:  

Głosów „ZZaa”- 9 
Głosów „PPrrzzeecciiww” –0 
Głosów „WWssttrrzzyymmuujjąąccyycchh  ssiięę” - 0 
Obecnych na posiedzeniu –  9 

 
Projekt Nr 161 
w sprawie: zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na 
nieruchomościach stanowiących własność Gminy Czeladź 
Anna Młodecka – w  wyniku realizacji inwestycji gminnej, remontu miejskiego basenu przy parku 
Grabek, okazało się, że inwestycją objęte są również fragmenty działek 25 i 2/4, wobec czego 
niezbędnym jest wyrażenie zgody na obciążenie hipoteką również tych gruntów, do czego 
zobowiązał nas bank udzielający kredytu. Działki stanowią własność Gminy Czeladź w trwałym 
zarządzie Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji. Dla przedmiotowego terenu brak jest 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Działka oznaczona nr 26 arkusz mapy 31 
uległa podziałowi na działki nr 26/1 i 26/2.   
Wynik głosowania:  

Głosów „ZZaa”- 9 
Głosów „PPrrzzeecciiww” –0 
Głosów „WWssttrrzzyymmuujjąąccyycchh  ssiięę” - 0 
Obecnych na posiedzeniu –  9 

 
Projekt Nr 164 
w sprawie: zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
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międzygminnego dotyczącego przejęcia do realizacji przez Gminę Sosnowiec zadań w zakresie 
opieki nad bezdomnymi zwierzętami z terenu Gminy Czeladź w 2020 r.  
Małgorzata Skiba -  zwiększenie limitu zwierząt jeszcze w tym roku, które mogą być przyjęte do 
schroniska zwiększamy do 87 zwierząt  w tym roku  tyle już wystarczy.  
Wynik głosowania:  

Głosów „ZZaa”- 9 
Głosów „PPrrzzeecciiww” –0 
Głosów „WWssttrrzzyymmuujjąąccyycchh  ssiięę” - 0 
Obecnych na posiedzeniu –  9 

 
Ad 4. Sprawy bieżące  
Przewodnicząca Patrycja Juszczyk –  czy jest możliwość zapewnienia mieszkań dla osób, które 
ucierpiały w wyniku pożaru, czy będzie to w Czeladzi czy poza Czeladzią , jaki to jest czas 
oczekiwania – czy mogę prosić o  ogólne wiadomości w tym temacie.  
Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk – jestem w stałym kontakcie z Prezesem SRK oczywiście, że 
włączymy się do pomocy, na pewno dostaną jakąś pomoc finansową jednorazową. Podpisujemy się 
pod zbiórkami. Możemy tylko zaproponować mieszkania socjalne, ale ich nie mamy na liście 
oczekuje 250 osób jeszcze mamy listę przyspieszeń, gdzie podchodzimy indywidulanie do każdego 
przypadku, prosiłam, aby pan prezes sprawdził, czy dysponujemy takim lokalem, który nadawałaby 
się do zamieszkania w ciągu najbliższych tygodni. My musimy zbadać każdy przypadek, aby to nie 
był przypadek uciążliwych lokatorów. Cały czas współpracujemy z SRK, czekamy na ekspertyzę 
nadzoru budowlanego, czy budynek będzie można wyremontować, czy nie.  
Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – rozpoznamy się jak już dostaną mieszkania jakie mają 
potrzeby i w jakim zakresie będziemy mogli pomóc. Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej 
zabezpiecza odzież. Sprzęty ludzie mogli sobie wziąć, trudno powiedzieć co będą potrzebować. 
Najważniejsza dla mnie była informacja, że mieszkania dla nich zostaną zabezpieczone nie 
koniecznie na terenie Czeladzi. Budynek nie nadaje się do zamieszkania wymaga kapitalnego 
remontu, do tego budynku nie wrócą. Jaka będzie  przyszłość tego budynku nie wiadomo.   
Irena Owczarz – te mieszkania będą już dla tych ludzi docelowe.  
Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk – tak,  należałoby to rozumieć. Pan dyrektor przejęty jest tą 
sytuacja  
Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – jeśli zdarzyłoby się, że nikt po te pieski do schroniska nie wróci 
to może miasto powinno jakoś je  zareklamować, żeby znalazły dom. 
Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – myślę, że Ci ludzie są z pieskami bardzo związani i nie 
chętnie je oddawali, ale będziemy sprawę monitorować.  
Ewa Fronczek – w sprawie doświetlenia placu zabawa przy ul. 17 Lipca  – pisałam już interpelację, 
odpowiedź dostała, ale ten temat wraca, czy my jako miasto nie możemy czegoś zrobić. Przystanek 
przy ul. Szpitalnej przesunięta w kierunku Wojkowic, rozkład jazdy jest w innym miejscu niż wiata 
przystankowa. Sprawa dotyczy dmuchaw do liści, chodzi o głośność, spaliny oraz zakurzone 
samochody, czy ktoś spotkał się z takimi problemami.  
Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – proszę złożyć ponowną interpelacje. Jeśli chodzi o suszarki 
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to przyjmujemy do wiadomość, ale ja dzisiaj nie wiem co mamy z tym zrobić. To wspólnoty 
zatrudniają firmy.  
Ilona Mrozowska – my jeszcze w ATR-ach nie mamy docelowej organizacji ruchu zatwierdzonej  
i nie jest ona wprowadzona to wszystko jest jeszcze zawieszone i zostanie wprowadzone.  
Janina Wcisło – mieszkańcy ulicy Niwa skarżą się, ze jeżdżą tam samochody ciężarowe z dużą 
prędkością, czy nie można by tam ograniczyć prędkość.  
Ilona Mrozowska – trzeba zmienić projekt organizacji ruchu jeśli drogi powiatowe się na to zgodzą.   
Przewodnicząca Patrycja Juszczyk - po wyczerpaniu porządku obrad dziękuję i zamykam 
posiedzenie komisji.   
  
                  PPrrzzeewwooddnniicczząąccaa  KKoommiissjjii   
                              RRoozzwwoojjuu  ii  PPoolliittyykkii  PPrrzzeessttrrzzeennnneejj 
  
  
                                PPaattrryyccjjaa  JJuusszzcczzyykk 
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